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VILJANDI JAKOBSONI KOOLI                                                    

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL                             

NR 2/2023-2024 

Toimumise aeg:  6. november 2023  

Toimumise koht:  Viljandi Jakobsoni Kool  

OSALESID:  

Hoolekogu liikmed:  Meelis Atonen, Günther Ilves, Marko Kiivikas, Mariann Mitt, Rita Moor, Sigrid 

Murdla, Valli Pang, Liina Roht, Mihkel Servinski, Maila Visnap ja Andre Ületoa  

Direktor:   Tauno Tilk  

PÄEVAKORD:  

1. Ülevaade koolielust õppeaasta esimese kahe kuu jooksu, direktor 

2. Ülevaade Murepesa rakendusest koolis, direktor 

3. Arutelu hoolekogu koosseisu üle. Seaduse mõistes vajaksime lisaks üht vilistlast, kooli toetajat või 

lastevanemate esindajat, et esindatuse suhted saaksid klappima 

4. Arutelu hoolekogu ülesannetest, meie võimalustest kooli aidata, direktor ja Meelis 

5. Jooksvad küsimused, Meelis 

 

ARUTELU JA OTSUSED: 

1. Tauno Tilk. Direktor andis ülevaate koolis kahe kuu jooksul toimunust. 

 On õnnestunud keskenduda õppimisele. 

 Päevakava muudatuste kohta on esialgne mulje pigem positiivne. Majas on märgatavamalt 

vaiksem. Pikas vahetunnis käiakse meeleldi väljas. Kõhklusi on 5 minutise vaheaja osas. 

Toitlustamine kulgeb rahulikult. Kahjuks ei käi paljud söömas ja toidu raiskamist on palju. Lähiajal 

viiakse läbi tagasiside küsitlus. 

 20 õpetajat osaleb Erasmuse projektis. 

 Pommiähvardus. Reageeriti koostöös linna ja teiste koolidega. Erilisi keerukusi ei esinenud. 

Järellainetusi ei tekkinud. Juhtunu aitab täpsustada evakuatsiooniplaani. 

2. Tauno Tilk. „Murepesa“ projektiga alustati jaanuaris 2022. Esimese nelja kuuga saadi 15 teadet, millest 

kaks osutusid libateadeteks. Probleemidega tegelesid kooli juhtkond ja sotsiaalpedagoog. Kolm õpilast 

on saanud psühholoogilist toetust. Sel aastal on saadud 1 teade, millega tegeles kooli psühholoog. 

Vähenemine on osaliselt kindlasti seotud sellega, et kool on sel õppeaastal liitunud KiVA programmiga. 

Esialgse hinnangu kohaselt on liitumine olnud positiivne. Sellega nõustusid nii õpetajate kui ka õpilaste 

esindajad. Üheksast üleskerkinud probleemist on lahendatud kaheksa. Juhtumid põhiliselt alates 

viiendast klassist 

3. Tauno Tilk. Põhikooli- ja gümnaasiumiseaduse § 73 lõige 2 „Põhikooli hoolekogusse kuuluvad kooli 

pidaja, õppenõukogu, vanemate, vilistlaste ning kooli toetavate organisatsioonide esindajad, kusjuures 

vanemate, vilistlaste ja kooli toetavate organisatsioonide esindajad moodustavad enamuse hoolekogu 

koosseisust. Kui põhikoolis on moodustatud õpilasesindus, kuulub hoolekogu koosseisu täiendavalt 

õpilasesinduse nimetatud esindaja.“ Ei ole üheselt selge, kas Jakobsoni koolis on proportsioon 

seadusekohane (sõltub, kuidas arvestada õpilaste esindajaid). Igal juhul ei teeks paha, kui vilistlaste, 

lastevanemate ja kooli toetajate arv veidi suureneks. Meelis informeeris, et tema katsed hoolekogusse 
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uusi liikmeid värvata ei ole senini õnnestunud. Otsustati, et hoolekogu liikmed vaatavad uute liikmete 

leidmiseks lahtiste silmadega ringi ja direktor täpsustab, kuidas linnavalitsuse vaates on õige 

proportsiooni arvutada. 

4. Tauno Tilk  ütles, et jooksval õppeaastal toimub õppekav muutmine ja vajalik on täpsustada 

arenguvestluste korda. Hoolekogult oodatakse muudatuste kohta arvamusi ja heakskiitmist. 

13.-27. november toimub Viljandi linna kaasava eelarve ettepanekute rahvahääletus. Direktor leidis, et 

oleks tore, kui hoolekogu toetaks Männimäe mänguväljaku rajamise ideed ja aitaks selle idee 

tutvustamist viljandlaste seas. 

5. Meelis Atonen. Jooksvaid küsimusi üles ei kerkinud. Meelis tuletas meelde, et koosolekute protokollija 

teema pole lahendatud ja tegi ettepaneku veel veidi mõelda. Meelis jagas oma kogemusi hoolekogude 

tegemistest Tallinna koolides. 

 

 

Meelist Atonen        Mihkel Servinski             

hoolekogu esimees       protokollija          

/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/ 

 


